
PROTOKÓŁ  Nr XXVI/2017 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 20 stycznia 2017 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak Przewodniczący Rady. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1400
, zakończyła o godz.1455. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził kworum i poinformował, 

że obradach udział bierze 12 radnych na ustawowy stan 15 radnych, (nieobecni Radni: 

Ireneusz Adam Gajlun, Jaromir Marks i Radosław Kłysewicz), - Radni Jaromir Marks  

i Radosław Kłysewicz uczestniczyli w sesji od pkt 3 porządku obrad).  

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada jest władna do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany na nośniku elektronicznym. 

W obradach sesji ponadto uczestniczyli: Andrzej Danieluk Burmistrz Golczewa, Lech 

Ferdynus, Józef Malec Starosta Kamieński, Ireneusz Wilk sekretarz Gminy oraz 

Katarzyna Kurkierewicz radca prawny Kancelarii SDO Szczecin, kierownicy jednostek 

organizacyjnych Gminy Golczewo oraz sołtysi. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad.  

 

Porządek obrad sesji: 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy 

Golczewie na 2017 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki gruntu od 

PKP S.A. na okres 10 lat. 
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5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przechodu i przejazdu w działce nr 264/61 w obrębie Golczewo 3. 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów lub akcji w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Golczewa. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej na okres powyżej 3 lat. 

8. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności 

w okresie między sesjami Rady. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Andrzej Danieluk Burmistrz wniósł o zdjęcie z porządku obrad pkt 4 tj. „Projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na  wydzierżawienie działki gruntu od PKP S.A. na okres  

10 lat.”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła ww. wniosek 

jednomyślnie 12 głosami „za”. 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad sesji po zaproponowanej zmianie  

i dodał, że pozostałe punkty porządku obrad przesuną się o jeden punkt. 

 

Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy 

Golczewie na 2017 r. 
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4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przechodu i przejazdu w działce nr 264/61 w obrębie Golczewo 3. 

5. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów lub akcji w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Golczewa. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej na okres powyżej 3 lat. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych 

czynności w okresie między sesjami Rady. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zakończenie obrad. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad po zmianie 

jednomyślnie 12 głosami „za”. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Radny Roman Dorniak przewodniczący obrad protokołu z poprzedniej sesji  

nie poddał pod głosowanie, ze względu na to, że nie został przygotowany. 

 

Ad. 2. Interpelacje i wnioski radnych. 

W tym punkcie Radni nie złożyli interpelacji i wniosków. 

 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy 

Golczewo na 2017 r. 

 Andrzej Danieluk Burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 

ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi nakłada na gminy 

obowiązek corocznego uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii. 

Niniejszy projekt uchwały został szczegółowo przedstawiony przez Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Golczewie na ostatnim posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. 
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(Radni: Jaromir Marks i Radosław Kłysewicz od ww. punktu biorą udział w sesji Rady 

Miejskiej). 

Przewodniczący obrad prosił poszczególnych Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie zajętych stanowisk na ostatnim posiedzeniu Komisji. 

 Radna Danuta Bednarz – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, 

że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

Radny Marcin Stępień – Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

 Radny Krzysztof Wawrzyński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały wraz z wniesioną 

autopoprawką  

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę: 

 

Nr XXVI/194/17 

w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Golczewo na 2017 r., jednomyślnie 

14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXVI/194/17 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przechodu i przejazdu w działce nr 264/61 w obrębie Golczewo3. 

 Andrzej Danieluk przedstawił projekt uchwały i prosił o przyjęcie autopoprawki  

w § 1 poprzez dodanie wyrazu „przechodu” do istniejącego zapisu „…służebności 
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przejazdu…”. Właściwy zapis winien brzmieć następująco „ Wyraża się zgodę na 

ustanowienie służebności przechodu i przejazdu w działce nr 264/61 na rzecz 

każdoczesnego właściciela działki 264/63 w celu zapewnienia jej dostępu do drogi 

publicznej”. 

Radni zwrócili uwagę na tytuł niniejszego projektu uchwały, który zawiera zapis 

„… służebności przychodu…”. 

Burmistrz postanowił wyjaśnić zapis ze stanowiskiem pracy przygotowującym 

przedstawiany projekt uchwał. 

 

Przewodniczący obrad o godz. 1408 ogłosił przerwę w obradach. 

O godz. 1412  wznowiono obrady. 

 

Burmistrz wniósł drugą autopoprawkę do przedłożonego projektu uchwały  

i poinformował, że w tytule niniejszego projektu uchwały zamiast wyrazu „przychodu” 

winien być wyraz „przechodu”. 

Tytuł projektu uchwały winien brzmieć następująco: „ w sprawie wyrażenia zgody  

na ustanowienie służebności przechodu i przejazdu w działce nr 264 w obrębie 

Golczewo 3”. 

 Wyjaśnił, że Gmina chce zapewnić działce nr 264/63 możliwości przechodu  

i przejazdu w działce nr 263/61. 

 Roman Dorniak Przewodniczący obrad dodał, że Gmina zbyła działkę nr 264/63 

na rzecz osoby fizycznej na poprawienie warunków działki już istniejącej. Podejrzewa, 

że w związku z tym działka ta została sprzedana po niższej cenie. Zapytał, dlaczego 

ustanawia się służebność w ww. działce a nie ewentualnie sprzedaż część działki  

na koszt właściciela, do którego działka będzie dochodziła. 

Burmistrz odpowiedział, że taki jest wymóg i jest to żądanie Notariusza. 

 Radny Marcin Stępień zwrócił uwagę, że wydzielając część działki i określając 

służebność przechodu i przejazdu tej działki, to cena tej działki uległaby zmianie, cena 

jej by wzrosła. 

 

Przewodniczący obrad prosił poszczególnych Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie zajętych stanowisk na ostatnim posiedzeniu Komisji. 



 6 

 Radna Danuta Bednarz – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, 

że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

Radny Marcin Stępień – Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

 Radny Krzysztof Wawrzyński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały wraz z wniesioną 

autopoprawką  

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 i 7 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę: 

 

Nr XXVI/195/17 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przechodu i przejazdu  

w działce nr 264/61 w obrębie Golczewo 3, 9 głosami „za”, 4 głosach „wstrzymujących 

się” i 1 głosie ‘przeciw”. 

 

Uchwała Nr XXVI/195/17 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów lub akcji w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Golczewa. 

 

Andrzej Danieluk burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że projekt uchwały był szczegółowo omówiony na ostatnim posiedzeniu Komisji i wniósł 

autopoprawkę w zapisie § 3 ust. 2 pkt 2 i 3, kwotę „500.000,00 zł” zastępuje się kwotą 

„100.000,00 zł”. 
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Poinformował ponadto, że § 5 określa zasady zbywania udziałów w spółkach 

prawa handlowego oraz zasady dysponowania udziałami. 

Roman Dorniak Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że kompetencja zbywania 

udziałów będzie należała do Burmistrza. 

 

Przewodniczący obrad prosił poszczególnych Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie zajętych stanowisk na ostatnim posiedzeniu Komisji. 

 Radna Danuta Bednarz – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, 

że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

Radny Marcin Stępień – Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

 Radny Krzysztof Wawrzyński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 

Radny Daniel Urbanowicz uważa, że zapis w § 3 niniejszej uchwały 

Burmistrzowi daje zbyt dużą swobodę w dysponowaniu majątkiem Gminy  

i zaproponował, aby § 3 zawierał zapis, że wniesienie wkładu do spółki wymaga zgody 

Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest to wniosek formalny i prosił Radcę 

Prawnego o opinię w tej kwestii. 

Katarzyna Kurkierewicz Radca Prawny powiedziała, że przepisy prawa obecnie 

obowiązującego regulują tylko i wyłącznie kwestie wyrażenia zgody przez radę gminy 

na zbywanie udziałów. Ta uchwala ma na celu prowadzenie dalszych ograniczeń  

w stosunku do udziałów niż wynikające z przepisów prawa. Wykreślenie zapisów 

wspomnianych przez Radnego może spowodować, że Rada będzie miała mniej 

kompetencji. 

W § 3 ust 2 jest mowa o tym, kiedy nie wymaga zgody rady. Zwróciła uwagę, że ta 

uchwała nie zabiera Radzie kompetencji, ona Radzie daje kompetencje.  
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Burmistrz powiedział, że chce scedować na Radę odpowiedzialność 

dysponowania majątkiem Gminy i temu ma służyć niniejsza uchwała i prosił, aby 

Radny bardziej przemyślał swoje wypowiedzi. 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie można narzucać Radnemu, aby 

przemyślał wypowiedzi, ponieważ to może okazać się obraźliwe. 

Ponadto poinformował, że analizował zapisy niniejszego projektu uchwały i stwierdził, 

że jest kilka niewiadomych. Nie mamy jeszcze odwiertów, nie wiemy ile wody będziemy 

mogli pozyskać i nie mamy jeszcze przedwstępnych umów zawartych z odbiorcami 

wody. Poinformował, że obecnie jest to wstępny etap, o którym mówimy i nie ma 

jeszcze szacunkowej wyceny. 

Pomysł eksploatacji wody jest pomysłem kapitalnym. Jeżeli dojdzie do finalizacji tej 

inwestycji będzie to z korzyścią nie tylko dla Spółki, ale również dla Golczewa. 

 Radna Teresa Waszczenko Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, pomysł jest 

dobry. Podejście do realizacji pomysłu nie jest jeszcze całkowitą jego realizacją  

i należy rozpocząć wymagane procedury. Rozpoczęte postępowanie nie zamyka 

Radzie drogi oraz, że zostaną wykorzystani przez Spółkę Wodną. 

 Radny Daniel Urbanowicz wycofał swój wniosek. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały i do wniesionej 

autopoprawki.  

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 i 10 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę: 

 

Nr XXVI/196/17 

w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów lub akcji w 

spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Golczewa, 9 głosami „za”, przy 5 

glosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała Nr XXVI/196/17 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad.6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej na okres 3 lat. 

Andrzej Danieluk burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że proponuje działkę o numerze ewidencyjnym 3/23 o powierzchni 1 ha wydzierżawić 

dotychczasowemu dzierżawcy na cele rolne, zaś pozostałą część o powierzchni  

30 arów wydzielić i przeznaczyć pod działalność Spółki Wodnej. 

 

Przewodniczący obrad prosił poszczególnych Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie zajętych stanowisk na ostatnim posiedzeniu Komisji. 

 Radna Danuta Bednarz – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, 

że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

Radny Marcin Stępień – Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 Radny Krzysztof Wawrzyński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz do wniesionej 

autopoprawki.  

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę: 

 

Nr XXVI/197/17 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gminnej na 

okres powyżej 3 lat, 11 głosami „za”, przy 3 glosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała Nr XXVI/197/17 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy Radni otrzymali sprawozdanie 

i zapytał, czy są pytania do przedłożonego sprawozdania. 

 

 Radni nie wnieśli pytań do przedłożonego sprawozdania. 

 

Przewodniczący obrad poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami, jednomyślnie 14 

glosami „za”. 

 

Ww. sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych 

czynności w okresie między sesjami Rady. 

 Roman Dorniak przewodniczący obrad poinformował, że w czasie między 

sesjami wykonywał czynności wynikające z pełnionej funkcji. Powiedział, że odbywał 

spotkania z Burmistrzami Golczewa m. in. w sprawie budowy fermy norek i utworzenia 

Spółki Wodnej. 

 Radni nie wnieśli uwag i zapytań do złożonej informacji. 

 

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

W związku z tym punkcie Radni nie złożyli interpelacji i wniosków, to odpowiedzi 

nie udzielono. 

 

Ad. 10. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

 Teresa Waszczenko Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy przy zakupie 

określonych działek zapewnia się dojazd do każdej z nich ? 

 Burmistrz odpowiedział, że taki jest wymóg prawny, aby do każdej 

nieruchomości był dojazd. 
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 Radny Ryszard Liszka zapytał, co oznacza określenie „miękkie projekty” zawarte 

w przedłożonym Sprawozdaniu Burmistrza z działalności między sesjami. 

 Burmistrz odpowiedział, że są to projekty nie inwestycyjne, w skład których 

wchodzą np. szkolenia, działania związane z wychowaniem i doradztwem. 

 Radny Ryszard Liszka zapytał, czy jako Gmina mamy z tego jakieś korzyści ? 

 Burmistrz stwierdził, że w ramach miękkich projektów otrzymaliśmy ponad 1 mln 

zł na dokształcanie nauczycieli dodał, że miękkie projekty realizowane są m. in. przez 

LIDERA i GOKIS. 

 Radny Jaromir Marks zaprosił na jutrzejsze spotkanie informacyjne dotyczące 

budowy fermy norek. Poinformował, że przemarsz rozpocznie się o godz. 1440 na 

parkingu przy starej aptece w Golczewie i będzie podążał do Gminnego Ośrodka 

Kultury i Sportu w Golczewie. 

Radna Danuta Bednarz odnosząc się do Sprawozdania Burmistrza między 

sesjami w zakresie gospodarki odpadami dotyczącego dokonania analizy zagrożeń 

związanych z wydaną przez Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego decyzję 

zatwierdzającą program gospodarowania odpadami wydobywczymi dla prac 

dotyczących realizacji odwiertu „STAWNO-1” w Wysokiej Kam. prowadzonych przez 

PGNiG, prosiła o szerszą informację. 

 Burmistrz poinformował, że przed wydaniem raportu sprawdzono, czy 

zachowane są normy bezpieczeństwa przewidziane do tego typu inwestycji. 

Nie stwierdzono, aby były jakieś zagrożenia. Nadleśnictwo Rokita i Stacja Sanitarno 

Epidemiologiczna wyraziły swoje opinie. Burmistrz ponadto polecił pracownikom, aby 

przygotowali raport, w którym należy zwrócić szczególną uwagę na aspekt 

zabezpieczenia przeciwpożarowego. 

Poinformował, że 25 stycznia br. teren, na którym ma powstać szyb wraz  

z drogami dojazdowymi zostaną przekazane inwestorowi, aby przygotować inwestycję 

do właściwego funkcjonowania.  

 Radny Tomasz Caban odniósł się do kwestii poruszanej w terminie 

wcześniejszym a mianowicie do zakupu odbiorników radiowych dla Ochotniczych 

Straży Pożarnych. 

 Roman Dorniak Przewodniczący Rady powiedział, że rozmawiał z Panem 

Dariuszem Niemczyckim członkiem OSP, który powiedział, że strażacy zorganizują się 
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i przemyślą temat dotyczący możliwości pozyskania środków wówczas przedstawią go 

na posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. 

 Roman Dorniak Przewodniczący Rady zapytał, czy stan techniczny autobusu 

dowożącego dzieci do szkoły stanowi zagrożenie ich bezpieczeństwa. 

 Lech Ferdynus Zastępca Burmistrza odpowiedział, że autobus szkolny jest  

w złym stanie technicznym i zapewne nie przejdzie pozytywnie badań technicznych. 

Koszt naprawy będzie zbyt wysoki. Rozważa się możliwość zakupu innego autobusu 

używanego lub wynajęcie zewnętrznego przewoźnika. 

 

 Edward Żurawski Sołtys Sołectwa Kretlewo zapytał, czy jest pismo gwarantujące 

utworzenie Posterunku Policji w Golczewie. Zwrócił uwagę, ze w Budżecie 

Obywatelskim zabezpieczono na ten cel kwotę 160 tys. zł. 

 Lech Ferdynus Zastępca Burmistrza odpowiedział, że w chwili obecnej czekamy 

na odpowiedź Komendanta Wojewódzkiego Policji, wówczas Gmina podejmie działania 

inwestycyjne. 

 Edward Żurawski powiedział, że z posiadanych informacji wie, że decyzja o 

powstaniu posterunków policji należy do Ministra Spraw Wewnętrznych a nie do 

Komendanta Wojewódzkiego Policji. 

 Radna Danuta Bednarz zapytała o szczegóły spotkania Burmistrza z Zarządcą 

Wspólnot Mieszkaniowych, członkiem Zarządu WM ul. 5 Marca w Wysokiej Kam. oraz 

projektantem odbytego 17 stycznia br. dotyczącego uzgodnień w sprawie problemu 

gospodarki ściekowej i poprawy efektywności oczyszczalni ścieków.  

 Burmistrz odpowiedział, że PKP na rzecz mieszkańców Wspólnoty 

Mieszkaniowej w Wysokiej Kam. zbyło oczyszczalnię, która do niczego się nie nadaje. 

W związku z tym należy przywrócić ją do stanu użyteczności. Poinformował, że 

Wspólnota Mieszkaniowa korzystająca z tej oczyszczalni wyremontuje ją i następnie 

przekaże na rzecz Gminy, Gmina zaś wystąpi o operat i do chwili skanalizowania 

Wysokiej Kam. będzie możliwość korzystania z tej oczyszczalni. 

 Roman Dorniak Przewodniczący Rady w niniejszym punkcie porządku obrad 

poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęły uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii  

o prawidłowości planowanej kwoty długu publicznego Gminy Golczewo na lata  

2017-2027 oraz w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu 
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budżetowego wykazanego w uchwale budżetowej Gminy Golczewo na 2017 r. Ponadto 

z Zakładu Usług Publicznych w Golczewie wpłynął wniosek o przedłużenie czasu 

obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

 Radny Radosław Kłysewicz zwrócił uwagę, że około 1 miesiąc temu prosił Pana 

Lecha Ferdynusa Zastępcę Burmistrza o opis inwestycji polegającej na budowie drogi 

wiejskiej w Wysokiej Kam. Zapytał, dlaczego do dnia dzisiejszego nie otrzymał 

odpowiedzi. 

 Lech Ferdynus Zastępca Burmistrza odpowiedział, że P. Magdalenie Zając 

wydał polecenie udzielenia odpowiedzi na wspomniany wniosek. Nie zna przyczyny 

nieudzielenia odpowiedzi.  

Przeprosił i poinformował, że sprawę wyjaśni. 

 

Ad. 12. Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad dokonał zamknięcia 

XXVI sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 
 
 
    Inspektor             Przewodniczący Rady 
 
Danuta Krupa       Roman Dorniak 

 


